

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



中小企界別 —
建造業、製造業及工業服務
SMEs – Construction, Manufacturing and Industrial Services

銀獎 Silver Award



港興混凝土有限公司 — 青衣廠 Quon Hing Concrete Co., Ltd – Tsing Yi Factory

港興混凝土有限公司 — 青衣廠明白環境管理的重要性，承諾以一種對社會和環境負責的方式來經營業務。公司在2015/16年度不斷努力，在節省用水、用紙、用電、燃油量等各方面均有顯著成績，更積極參加及舉辦不同活動，提升員工及各持份者的環保意識。

Quon Hing Concrete Co., Ltd – Tsing Yi Factory recognises the importance of environmental management and is committed to adopting a socially and environmentally responsible approach in business operation. The company strives for continuous achievements in 2015/16, including significant reduction in consumption of water, paper, electricity and fuel, etc. It has also actively participated in and organised different environmental activities to enhance the green awareness of staff and stakeholders.



安裝除塵器，在排放之前收集製造過程中產生的塵粒。
Installing dust removers to capture dust particles produced during the manufacturing processes before discharge.



在地面設立路坎，防止未經處理的污水洩漏到海中。
Constructing a ridge on the ground to prevent leakage of untreated water to the sea.



以符合歐盟V期排放標準的混凝土攪拌車取代舊有型號。
Replacing old concrete mixer trucks in the fleet with Euro V emission standard.